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Protokół nr 22/2020 

z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 22 lipca 2020 r. w godz. 16:00–17:00   

w sali 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                    

1. Tadeusz Czerwiecki – przewodniczący Komisji 

2. Sławomir Sieczkowski – wiceprzewodniczący Komisji    

3. Sylwester Cimochowski    

4. Jarosław J. Kowalewski   

5. Karol Korneluk                    

6. Wojciech Pająk  

7. Andrzej Turowski 

 

W posiedzeniu udział wzięli:          

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk 

2. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta 

3. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geod. i Gosp. Nieruchomościami 

4. Marcin Bonisławski – Naczelnik Wydz. Fund. Zewnętrznych 

5. Ewa Harasim – Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska  

6. Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydz. Arch. i Gosp. Przestrzennej 

7. Justyna Wołągiewicz – Kierownik Referatu Urbanistyki 

8. Ewa Szulc – Pachut – Gł. Specjalista Wydz. Arch. i Gosp. Przestrzennej 

9. Jarosław Lebiediew – Prezes Spółki ZBM TBS 

10. Eugeniusz Przybysz – Prezes PGK Sp z o.o. 

11. Leszek Andrulewicz – Prezes PWiK Sp z o.o. 

12. Michał Buczyński – Prezes PEC Sp z o.o. 

13. Zbigniew Walendzewicz – Prezes PGO Sp. z o.o. 

14. Dariusz Bogdan – Prezez PNT Polska –Wschód. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Tadeusz Czerwiecki, prowadził posiedzenie Komisji Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego, który powitał zebranych i przypomniał, że proponowany porządek posiedzenia 

został przesłany członkom Komisji wraz z materiałami. Zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi.  

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 21/2020 z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach w dniu 25 czerwca 2020 r. 

2. Wniosek o przyjęciu do planu sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Miasta 

Suwałk. 

3. Wniosek o przyjęciu do planu sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Miasta Suwałk 

oznaczonej działką nr 33900/5 o powierzchni 0,0006 ha.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu.  

5. Zaopiniowanie wniosku w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego północnej części rejonu ulicy Sportowej w Suwałkach, uchwalonego uchwałą 

Nr XXXVI/452/2017 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 września 2017 r., opublikowaną 

w Dz. Urz. Woj. Podlaskiego z dnia 2 października 2017 r., poz.3595. 
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6. Informacja z działalności Zarządu Budynków Mieszkalnych w Suwałkach TBS sp. z o.o.  

w 2019 r. 

7. Informacja z działalności PGK w Suwałkach Sp. z o.o. za 2019 r. 

8. Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością w roku 2019.  

9. Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Suwałkach Spółka  

z o.o. za rok 2019. 

10. Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami w Suwałkach  

Sp. z o.o. za rok 2019. 

11. Informacja z działalności Parku Naukowo – Technologicznego Polska-Wschód  

w Suwałkach w roku 2019. 

12. Sprawozdanie oceniające realizację zapisów „Programu Rozwoju Przedsiębiorczości  

w Suwałkach na lata 2014 – 2020”. 

13. Zaopiniowanie projektu umowy z firmą AM&HP sp. z o.o. 

14. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 21/2020 z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach w dniu 25 czerwca 2020 r. 

 

Tadeusz Czerwiecki prowadził posiedzenie Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

poinformował, że do protokołu 21/2020 posiedzenia Komisji nie wniesiono uwag, wobec czego 

stwierdził, że protokół, został przyjęty.   

Ad pkt. 2 

Wniosek o przyjęciu do planu sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Miasta 

Suwałk. 

– Wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.     

 

 Prezydent Ł. Kurzyna przedstawił niezabudowane działki położone przy obwodnicy 

Suwałk przeznaczone na sprzedaż w drodze przetargu na cele zabudowy usługowo – 

produkcyjnej. 

  

Głosowanie nad projektem wniosku: 

za pozytywną opinią głosowało   –  5 radnych    (jednogłośnie)                                                                           

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek o przyjęciu do planu sprzedaży nieruchomości 

stanowiących własność Miasta Suwałk. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Wniosek o przyjęciu do planu sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Miasta 

Suwałk oznaczonej działką nr 33900/5 o powierzchni 0,0006 ha.  

– Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
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 Prezydent Ł. Kurzyna przedstawił działkę niezabudowaną położoną na ulicy 

Staniszewskiego przeznaczoną na sprzedaż na uzupełnienie działki. 

 

Głosowanie nad projektem wniosku: 

za pozytywną opinią głosowało   –  5 radnych    (jednogłośnie)                                                                           

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek o przyjęciu do planu sprzedaży nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta Suwałk oznaczonej działką nr 33900/5 o powierzchni  

0,0006 ha. 

 – Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   

  

 Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że Klub Radnych Rady Miejskiej w Suwałkach 

„Łączą nas Suwałki” złożył wniosek o podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu 

ulic Utrata, 100-lecia Niepodległości i Aleksandry Piłsudskiej „Rondo 300-lecia Miasta Suwałk”.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  5 radnych                                                                          

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie wniosku w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego północnej części rejonu ulicy Sportowej w Suwałkach, uchwalonego 

uchwałą Nr XXXVI/452/2017 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 września 2017 r., 

opublikowaną w Dz. Urz. Woj. Podlaskiego z dnia 2 października 2017 r., poz.3595. 

– Wniosek stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

  

 Prezydent Ł. Kurzyna przedstawił projekt wniosku, który złożył development Rutkowski 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego północnej części 

rejonu ulicy Sportowej w Suwałkach. We wniosku proponuje w nowo budowanym budynku 

przekształcenie lokali znajdujących się w piwnicy na lokale usługowo-handlowe. Natomiast  

w pierwotnej wersji projektu miała się tam znajdować świetlica lub przedszkole.  

W przedstawionej koncepcji wniosku wynika również, że miałaby powstać dodatkowa droga 

umożliwiająca zjazd do budynku, do sklepów i do usług (klienci i samochody dostawcze). Miałyby 

powstać również miejsca parkingowe. Wszystko to miałoby być zrealizowane kosztem zieleni. 

Kolejną kwestią we wniosku jest kwestia podwyższenia wysokości zabudowy.  

Radny K. Korneluk zapytał, jeśli development dokupi działkę i bilans zieleni się 

wyrówna. Czy nie ma takiej możliwości dokupienia działki? Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, 

że taka ewentualność jest możliwa. 
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Radny A. Turowski zapytał o ile zmniejszy się pas zieleni? Kierownik J. Wołągiewicz 

odpowiedziała, że zmniejszy się udział procentowy zieleni w całej inwestycji.  

Radny J. Kowalewski zapytał, że jeśli nie wyrazi się zgody, to czy ta działka, która nie 

jest obecnie własnością developera jest przeznaczona na tereny zielone? Prezydent  

Ł. Kurzyna dodał, że działka, na której developer chce realizować parkingi jest jego własnością. 

Radny J. Kowalewski stwierdził, że mieszkańcy zaznaczają, że terenów zielonych powinno być 

więcej w Suwałkach. W związku z oczekiwaniami mieszkańców nie powinniśmy się na to zgadzać, 

ponieważ zmniejszyłby się teren zielony, jeśli wyraziłoby się zgodę na ww. zmianę, kosztem 

dokupienia i zbilansowania to i tak teren zielony się zmniejszy.  

Radny W. Pająk zauważył, że developer w początkowej fazie projektu założył, że  

w podpiwniczeniu znajdować się będzie świetlica, pewna funkcja skierowana do mieszkańców. 

Prezydent Ł. Kurzyna we wniosku o pozwolenie na budowę dotyczące ww. budynku było 

założenie, że będą tam świetlice. Developer świadomie zaprojektował w taki sposób budynek 

żeby dążyć do uruchomienia usługi. Kierownik J. Wołągiewicz w planie zagospodarowania 

zapisane są usługi, które mogą być zlokalizowane tylko w parterach. Działalność usługowa nie 

może zostać uruchomiona bez zmiany planu i bez zwiększenia liczby miejsc parkingowych.  

Radny T. Czerwiecki zapytał, jeśli pozostałoby to przy dotychczasowym zezwoleniu na 

budowę ze świetlicą, to nie generowałoby potrzeby wykonania dodatkowej drogi dojazdowej oraz 

dodatkowych miejsc postojowych?  E. Szulc-Pachut odpowiedziała, że każda usługa wymaga 

uzyskania stosowych pozwoleń na miejsca postojowe.  

Radny S. Sieczkowski stwierdzi, że będzie to rodziło konflikty i zmniejszenie obszaru 

zielonego. Prezydent Ł. Kurzyna potwierdził, że będzie to powodowało konflikt klientów 

przyjeżdzających do punktów usługowych i samochodów dostawczych z mieszkańcami bloku, 

którzy kupując mieszkanie ww. budynku nie byli świadomi, że developer będzie dążył w kierunku 

usług.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem wniosku: 

za pozytywną opinią głosowało   –  0 

przeciw                                         –  5 radnych                                                                                      

wstrzymało się od głosu               –  1 radny 

 

Komisja negatywnie zaopiniowała projekt wniosku w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego północnej części rejonu ulicy Sportowej w Suwałkach, 

uchwalonego uchwałą Nr XXXVI/452/2017 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 

września 2017 r., opublikowaną w Dz. Urz. Woj. Podlaskiego z dnia 2 października 2017 r., 

poz.3595. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Informacja z działalności Zarządu Budynków Mieszkalnych w Suwałkach TBS sp. z o.o.  

w 2019 r. 

– Informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu.   

 

 Radny W. Pająk zadał pytanie dotyczące zasobu mieszkań komunalnych, gdzie w zeszłym 

roku 12 osób otrzymało mieszkania. Jaka jest perspektywa oczekujących na mieszkanie w roku 

bieżącym? Prezes J. Lebiediew odpowiedział, że zostało do zrealizowania w roku bieżącym  

6 gospodarstwom domowym. Zostanie przygotowana nowa lista roczna mieszkań poprzez 
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działalność Społecznej Komisji Mieszkaniowej, która będzie obowiązywać do stycznia 2021 roku 

do grudnia 2021 roku (około 15 mieszkań).  Prezydent Ł. Kurzyna dodał, że na liczbę rodzin, z 

którymi zostały podpisane umowy na wynajem lokalu komunalnego, wpływ miały wyburzenia, 

jak również remonty kamienic.  

Radny K. Korneluk zapytał kto wykonywał nasadzenia drzew przy nowym budynku 

ZBMu? Prezes J. Lebiediew odpowiedział, że nasadzeń dokonywał wykonawca, drzewa zostaną 

odsadzone.   

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację z działalności Zarządu Budynków 

Mieszkalnych w Suwałkach TBS sp. z o.o. w 2019 r. 

 

Ad pkt. 7 

Informacja z działalności PGK w Suwałkach Sp. z o.o. za 2019 r.  

– Informacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu.   

 

 Prezes E. Przybysz poinformował, że rok 2019 przyniósł około 700 tys. straty dla Spółki. 

Omówił i przedstawił dane ekonomiczno –finansowe. 

Radny S. Sieczkowski, jakie są perspektywy działalności Zakładu Usług Komunalnych? 

Prezes E. Przybysz poinformował, że Spółka przygotowywała się do rozszerzenia działalności 

zakładu. Został wygrany przetarg na odbiór odpadów z Gminy Suwałki.  Pierwsze półrocze dla 

zakładu widać, że już jest korzystne. Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że spółka i miasto 

będzie dążyła do tego, żeby od przyszłego roku PGK odbierało śmieci na zasadzie inkaustu 

bezprzetargowo z terenu Miasta Suwałki. Jednocześnie będzie mógł świadczyć usługi na terenie 

gmin ościennych.  

Radny A. Turowski poinformował, że jako mieszkaniec jest bardzo zadowolony z odbioru 

śmieci. Zgłosił uwagę o nieodebraniu śmieci w ustalony dzień dodatkowy. Prezydent Ł. Kurzyna 

poprosił o niezwłoczne sygnalizowanie do Wydziału Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego lub 

do PGK.  

Radny T. Czerwiecki dodał, że po zgłoszeniu nieodebrania śmieci Wydział zareagował 

bardzo szybko.  

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację z działalności PGK w Suwałkach Sp. z o.o. za 

2019 r. 

 

Ad pkt. 8 

Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością w roku 2019.  

– Informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu.   

 

 Prezes L. Andrulewicz przedstawił i omówił działalność spółki w 2019 roku: plan 

sprzedaży, plany inwestycyjne. Omówił wykonanie rzeczowe sprzedaży i inwestycji, struktury 

kosztów. Przedstawił wpływy, wskaźniki finansowe i niefinansowe Spółki. Przedstawił 

przewidywane kierunki rozwoju Spółki ze wskazaniem zagrożeń i ryzyka, jakie mogą wystąpić  

w Spółce.  

 Radny S. Sieczkowski zapytał o kwestię podpisywania umów na kanalizację deszczową. 

Czy nie ma mechanizmu wymuszającego do podpisywania takich umów?  Prezes L. Andrulewicz 

odpowiedział, że można skierować sprawę do Sądu. S. Sieczkowski zapytał o termiczną suszarnię 
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odpadów, jeśli minie okres trwałości, to czy Spółka rozważa niekorzystanie z osuszania 

termicznego? Ile kosztuje tona gotowego produktu? Prezes L. Andrulewicz odpowiedział,  

że tona gotowego produktu kosztuje tysiąc złotych. Radny S. Sieczkowski za odprowadzanie 

deszczówki Spółka uzyskała niewielki zysk? Prezes odpowiedział, że przychody bilansują koszty 

z niewielkim zyskiem. Prezydent Ł. Kurzyna dodał, że PWiK nie jest właścicielem większości 

sieci deszczowej, a którą obsługuje i remontuje.  Radny S. Sieczkowski zapytał czy zarządcy dróg 

wyższej kategorii niż krajowe mają swoją podłączone swoje deszczówki w systemy miejskie? 

Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że zarządcą takiej drogi jest tylko Generalna Dyrekcja Dróg 

Krajowych i Autostrad i dotyczy to drogi ekspresowej.  

Radny T. Czerwiecki zapytał o dane zawarte w informacji dotyczące większego odbioru 

ścieków niż dostawa wody. Prezes L. Andrulewicz odpowiedział, że chodzi tu o zakłady 

przemysłowe, które posiadają własne ujęcia.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację z działalności Przedsiębiorstwa Wodociągów 

i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w roku 2019. 

 

Ad pkt. 9 

Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Suwałkach Spółka  

z o.o. za rok 2019. 

– Informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu.   

 

 Prezes M. Buczyński  przedstawił i omówił nowe inwestycje zrealizowane w roku 

ubiegłym, w które zainwestowano duże środki finansowe na poprawienie infrastruktury.  

Radny S. Sieczkowski zapytał, jaka jest średnia cena emisji za rok ubiegły? Prezes M. Buczyński 

odpowiedział, że średnia cena w roku ubiegłym była na poziomie około 26 euro.  

 Radny T. Czerwiecki zainstalowanie pieca na biomasę, w jakim stopniu zmniejszy 

konieczność kupna emisji dwutlenku węgla? Prezes M. Buczyński odpowiedział, że spółka 

prognozuje, że przy użyciu kotłów na biomasę będzie w stanie wygenerować średnio rocznie 1,4 

czy 1,3 produkcji PECu.  

 Radny S. Sieczkowski zapytał o podwyżkę cen? Prezes M. Buczyński odpowiedział, że  

3 lipca br. Urząd Regulacji Energetyki zatwierdził nową taryfę dla ciepła. Przewiduje ona 

podwyżki tj. średni wzrost ceny na poziomie około 12,4 %.  

 Radny S. Sieczkowski zapytał czy Spółka nie boi się konkurencji gazu, ponieważ cena 

gazu poszła w dół. Czy w przyszłości rozbudowana sieć gazowa w Suwałkach może wypierać  

z rynku PEC. Prezes M. Buczyński odpowiedział, że teren zasilany przez PEC, są to budynki 

wielorodzinne. Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że PEC jak i samorząd zachęca 

budownictwo jednorodzinne do przyłączy gazowych.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację z działalności Przedsiębiorstwa Energetyki 

Cieplnej w Suwałkach Spółka z o.o. za rok 2019. 

 

Ad pkt. 10 

Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami w Suwałkach  

Sp. z o.o. za rok 2019. 

– Informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu.   
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 Prezes Z. Walendzewicz przedstawił i omówił informację z działalności Spółki. 

Poinformował, że Spółka złożyła dwa wnioski i otrzymała dofinansowanie na modernizację 

PSZOKU oraz na inwestycję budowy nowej hali do odpadów dostarczanych w sposób 

selektywny.  

Radny T. Czerwiecki zgłosił problem dot. wysokich cen odbioru gruzu. Prezes  

Z. Walendzewicz zaprosił radnego, aby wyjaśnić zaistniałą sytuację. 

Radny T. Czerwiecki zapytał, dlaczego w roku ubiegłym spadła produkcja kompostu? 

Prezes Z. Walendzewicz odpowiedział, że zostało zakupione sito do przesiewania kompostu 

 i w związku z tym kompostu jest mniej.  

Radny S. Sieczkowski zapytał, kiedy będzie znana cena opłat za odbiór odpadów 

komunalnych? Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że podczas kalkulacji stawek dla 

mieszkańców przyjęty został koszt zagospodarowania frakcji energetycznej, który będzie wynosił 

tyle, ile uzyskano w przetargu, czyli 638 zł. Po takiej stawce Spółka skalkulowała rezerwę.  

W roku przyszłym najprawdopodobniej nie trzeba będzie podnosić stawek i będzie je można 

utrzymać przez kolejny rok na tym samym poziomie.   

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację z działalności Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Odpadami w Suwałkach Sp. z o.o. za rok 2019. 

 

Ad pkt. 11 

Informacja z działalności Parku Naukowo – Technologicznego Polska-Wschód  

w Suwałkach w roku 2019. 

– Informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu.   

 

 Prezes D. Bogdan przedstawił działalność Parku w roku 2019. 

Radny S. Sieczkowski zapytał czy Park mógłby wygenerować swój produkt, który mógłby 

przynieść przychody? Prezes D. Bogdan stwierdzi, że inną rolą jest rola Parków. Rolą Parku 

jest stworzenie warunków do tego, aby tworzyły się i rozwijały przedsiębiorstwa, o charakterze 

innowacyjnym, z nowymi produktami. Taka jest idea Parków i wszystkie Parki funkcjonują w taki 

sam sposób. Park może wynajmować powierzchnię na wykonywanie badań, ale sam nie może 

takich badań robić. Park nie może mieć własnych zespołów badawczych, które prowadzą 

badania związane np. z chemią, natomiast może wynająć powierzchnię lub urządzenia do 

wykonania takich badań.  

Radny W. Pająk przypomniał, czym jest Park, jego misję tj. „propagowanie 

przedsiębiorczości, proinnowacyjnych postaw oraz wspieranie tworzenia i rozwoju małych 

 i średnich przedsiębiorstw, prowadzących innowacyjny, etyczny, oparty na wiedzy biznes.” 

Radny stwierdził, że to, co jest zawarte w informacji za 2019 rok, wypełnia tę misję. Może 

należałoby pomyśleć o zmianie misji.    

Radny S. Sieczkowski poinformował, że mieszkańcy nie widzą sensu istnienia Parku, 

ponieważ nie widzą, co robi Park. Twierdzą, że w działalności Parku nie ma celu dla 

mieszkańców. Może należałoby pomyśleć, co zrobić z Parkiem?  Może zmienić misję.  Prezes 

 D. Bogdan stwierdził, że warto pochylić się nad zmianą misji. Nadmienił, że obecna misja jest  

w pełni realizowana. 

  Radny W. Pająk zapytał czy oprócz ww. informacji jest dostępna informacja na temat 

działalności Spółek wynajmujących biura w Parku? W przekonaniu radnego Spółki wytworzyły 

dużo innowacji, o których w ww. informacji nie ma.  
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Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację z działalności Parku Naukowo – 

Technologicznego Polska-Wschód w Suwałkach w roku 2019. 

 

Ad pkt. 12 

Sprawozdanie oceniające realizację zapisów „Programu Rozwoju Przedsiębiorczości  

w Suwałkach na lata 2014 – 2020”. 

– Sprawozdanie stanowi załącznik nr 16 do protokołu.   

   

Komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie oceniające realizację zapisów „Programu 

Rozwoju Przedsiębiorczości w Suwałkach na lata 2014 – 2020”. 

 

Ad pkt. 13 

Zaopiniowanie projektu umowy z firmą AM&HP sp. z o.o. 

– Projekt umowy stanowi załącznik nr 17 do protokołu.   

  

 Prezydent Ł. Kurzyna przedstawił projekt porozumienia, który został wynegocjowany   

z prywatnym inwestorem, który chce zrealizować inwestycję usługowo – mieszkalną na ul. Gen. 

K. Pułaskiego w dawnym kasynie wojskowym. W ramach niniejszego projektu umowy Inwestor 

zobowiązuje się do realizacji budowy drogi wewnętrznej oraz 28 miejsc parkingowych.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem umowy:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  6 radnych                                                                          

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt umowy z firmą AM&HP sp. z o.o. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad pkt. 14 

Wolne wnioski. 

 

 Przewodniczący Komisji poddał pod dyskusję przedstawione stanowisko w sprawie 

nieprzejrzystych zasad kwalifikacji ośrodków miejskich na listę miast tracących funkcje 

społeczno – gospodarcze.  

– Stanowisko stanowi załącznik nr 19 do protokołu.   

„Aktualizacja delimitacji miast średnich tracących funkcje społeczno-gospodarcze 

(powiększających dystans rozwojowy)”stanowi załącznik nr 20 do protokołu.   
 

 

 Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, dlaczego Miasto chce, poprzez Radę Miejską 

podjąć stosowne stanowisko. Prezydent przedstawił i omówił dokument pn. „Aktualizacja 

delimitacji miast średnich tracących funkcje społeczno-gospodarcze (powiększających dystans 

rozwojowy)”, która została opracowana dla potrzeb programowania kolejnej perspektywy 

finansowej na lata 2021 – 2027. Prezydent poinformował, że ww. dokument nie jest publikowany, 

nie został poddany jakimkolwiek konsultacjom społecznym, z Ministerstwa Rozwoju został 

przesłany tylko do Urzędów Marszałkowskich. Miasto zwróciło się o pomoc do Posłów z naszego 

regionu jak również do Marszałka Województwa Podlaskiego. Prezydent poprosił radnych  

o przyjęcie ww. stanowiska, które by wspierało działania samorządu zmierzające do tego, aby 

Suwałki mogły znaleźć się na liście miast tracących funkcje społeczno – gospodarcze i dzięki 

temu mieć lepszą sytuację wyjściową do starania się o fundusze na rozwój naszego miasta. 
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 Radny S. Sieczkowski stwierdził, że należy ww. stanowisko przyjąć na najbliższej sesji 

Rady Miejskiej.  

Radny T. Czerwiecki poinformował, że otrzymał odpowiedź na swoją interpelację 

odnośnie ronda na ulicy Daszyńskiego.  

 

Na tym protokół zakończono.  

                                                  

  

        Przewodniczący Komisji 

Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach                  

    

     Tadeusz Czerwiecki 

 

 

             Protokół sporządziła: 

Elżbieta Polańska 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej  

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


